

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XVI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

ter clarissima publicæ voluntatis argumenta numeraverim. Cassio autem Longino & Sexcio Caluino, qui Salues apud Aquas, quæ ab eo *Sexcia* appellantur, deuicit, consulibus, *Fabrazeria* deducta est, abhinc annos ferme *CLVII*, & post annum, *Scylacium*, *Mineruium*, *Tarentum*, *Neptunia*, *Ciribago*que in Africa, prima, ut prædiximus, extra Italiam colonia condita est. De *Dertona* ambigitur. *Narbo* autem *Martius* in Gallia. Porcio Marcioque *Coss.* abhinc annos circiter *CLIII*, deducta colonia est. post tres & viginti annos in *Vagiennis Eporadia*, Mario sexiens, Valerioque *Flacco Coss.* Neque facile memoriæ mandauerim, quæ, nisi militaris, post hoc tempus deducta sit.

CAP. XVI. Cum hac particula operis velut formam proposui excesserit, quamquam intelligo, mihi in hac tam præcipiti festinatione, quæ me rotæ pronine gurgis ac verticis modo nusquam petitur consistere, prae magis necessaria prætereunda, quam superuacua amplectenda: nequeo tamen temperare mihi, quin rem sæpe agitatam animo meo, neque ad liquidum ratione perductam, signem stilo.

2 Quis enim abunde mirari potest, quod eminentissima cuiusque professionis ingenia, in eandem formam, & in idem artium temporis congruens spatium; & quemadmodum clausa capto, alioque septo, diuersi generis animalia, nihil